

## 量管理体系认证证书

No. 11623Q10238R0M

兹证明

## 通威拜欧玛(无锡)生物科技有限公司 元锡市锡山经济技术开发区春雷东路90号;统一社会信用代码:91320205MAIMAKA01

质量管理体系符合

## GB/T19001-2016 idt ISO9001:2015 标准

该质量管理体系适合

#### 水产配合饲料的生产

生产地址: 江苏省无锡市锡山区锡山经济技术开发区春雷东路 90号

初次认证日期: 2023年12月15日,本次发证日期: 2023年12月15日,有效期至: 2026年12月14日 在国家/相关规定的行政许可、资质有效期内使用有效。

涉及本证书有效性等相关信息,可通过查询我中心网站(www.hslcs.org.cn)得到进一步澄清。 在一个监督周期后,本证书必须与中心签发的年度监督保持通知书一起使用,方可生效。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

中心代表









中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C116-M





#### QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

No. 11623Q10238R0M

This is to certify that the quality system of

# BIOMAR-TONGWEI (WUXI) BIOTECH CO., LTD.

No. 90, Chunlei East Road, Xishan District, Wuxi, Jiangsu; Unified Social Credit Code: 91320205MA1MAKA01 has implemented and maintains a management system which

fulfills the requirement of the following criteria

GB/T19001-2016 idt ISO9001:2015

for the following field of activities

### The Production of Formula Feed for Aquatic

Production Address: No. 90, Chunlei East Road, Xishan District, Wuxi, Jiangsu

and shall within the expiry date of the administrative permission/license and qualifications on National/legislative based. After a surveillance cycle, The certificate is valid only when used together with the Notice of Surveillance Maintenance. Further clarifications regarding the validity and scope of this certificate and the applicability of the standard requirements may be obtained by consulting HSL Certification Service. This Certificate shall remain in force until the expiry date printed below,

For the certificate information can be checked on www.hslcs.org.cn and www.cnca.gov.cn

This certificate issued on December 15, 2023; Expiry date December 14, 2026 Date of initial certification: December 15, 2023



### on behalf of HSL CERTIFICATION SERVICE







